
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:697 Inspel från flygbranschen vid framtagningen av flygstrategin

Regeringen har aviserat att man avser att presentera en flygstrategi under 2015. 
Vad denna ska innehålla, vid sidan av en flygskatt, har inte kommit till 
riksdagens kännedom.

Statsrådet Anna Johansson har tidigare uppgett att arbetet med att ta fram en 
flygstrategi bedrivs internt inom Regeringskansliet och att det därmed inte är 
aktuellt att ta fram några kommittédirektiv. 

Rimligen finns det stora fördelar med att involvera för branschen relevanta 
aktörer, ifall regeringens ambition är att ta fram en flygstrategi med syfte att 
främja flygbranschen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Avser statsrådet att på något sätt involvera aktörer från flygbranschen vid 
framtagningen av flygstrategin?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-23
Besvaras senast
2015-07-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


